

## 同意函(W-9附件) Letter of Consent (Appendix for W-9)

存戶 / 負責人 / 法定代理人 / 監護人 / 輔助人特此聲明 · 確已詳閱本同意函內容並同意遵守：  
The Depositor / Responsible person / Statutory representative / Guardian / Assistant  
hereby agrees to comply with the following terms：

一、本人/本法人(以下簡稱存戶)同意 貴行為遵循美國稅法規定 · 得將因業務往來而取得之存戶資訊(如名稱、地址、美國稅務識別碼等) · 及存戶與 貴行往來的帳戶相關資訊(如帳號、帳戶餘額/價值/總收入等) · 向美國稅務機關申報。

1. I / The juristic person(hereinafter referred as the Depositor) agree(s) and consent(s) to Cathay United Bank to report the Depositor's data (such as name, address, U.S. Tax ID, etc.) and account information (such as the account number, the balance/value/total deposit ,etc) to the U.S. tax authorities in compliance with relevant U.S. tax laws and regulations.

二、存戶瞭解此份同意函除符合個人資料保護法(『在取得當事人同意的情況下 · 符合個人資料保護法第20條第1項第6款所定得為特定目的外利用』)及相關法令規定外 · 並具有書面同意 貴行蒐集、處理及利用存戶資料之效力。

2. The Depositor is aware that this letter of consent not only complies with Personal Information Protection Act (“Under the condition of a written consent agreement of the Depositor, the information may be used outside the scope upon the occurrence of the conditions stated in Item 6 of Paragraph 1 of Article 20”) and other related regulations, but also is a written consent agreement which entitles the bank to collect, process and use the Depositor's personal information.

此致

國泰世華商業銀行  
This letter of consent is addressed to  
Cathay United Bank

<p>存戶親簽(法人戶請負責人親簽並蓋公司印鑑)： Signature of depositor (Juristic persons： signature of the Responsible person(s) and company seal)：</p> <p>身分證字號/統一編號(ID / Business ID No.)：</p>	<p>法定代理人 / 監護人 / 輔助人親簽： Signature of Statutory representative / Guardian / Assistant</p>
--	--

(核對本人親簽：\_\_\_\_\_、驗印：\_\_\_\_\_ · 請將此份表單掃描至印鑑系統)